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Utveckling av Ryd Solhaga  

Förslag till kultur- och fritidsnämndens beslut 
1. Förslag på utveckling av Ryd Solhaga godkänns.  

Ärende 
Socialdemokraterna i kultur- och fritidsnämnden inkom i november 2021 med 
ett nämndinitiativ Nytt klubbhus för Karle IF nu!. Bakgrunden till 
nämndinitiativet är att det idag, enligt initiativtagarna, saknas bra 
förutsättningar för föreningslivet som nyttjar fotbollsplanerna i Ryd Solhaga.  

Nämndinitiativet besvarades i december 2021 (KFN 2021-12-16, § 127) med 
att Kultur- och fritidsdirektören fick i uppdrag att ta fram förslag på utveckling 
av fotbollsverksamheten i Ryd Solhaga.  

I augusti 2022 (KFN 2022-08-18, § 71) beslutade kultur- och fritidsnämnden 
att hos kommunstyrelsen begära en utökad investeringsram och utökad 
budgetram för utveckling av Ryd Solhaga. Kultur- och fritidsnämndens förslag 
till utökad investeringsram för 2023 samt utökad budgetram för 2023 och 
framåt för att finansiera drift och kapitaltjänst överlämnades till 
kommunstyrelsens budgetberedning att finansiera.  

Kultur- och fritidsförvaltningen har under hösten 2022 utrett möjligheterna för 
utveckling av Ryd Solhaga för att skapa bättre förutsättningar för föreningslivet 
att bedriva sin verksamhet i området. Kultur- och fritidsförvaltningen föreslår 
att två av fotbollsplanerna i Ryd Solhaga totalrenoveras med bland annat ny 
underbyggnad, ny dränering och nytt naturgräs. Vidare föreslås de två 
fotbollsplanerna förses med en ny belysning. Under förutsättning att Kultur- 
och fritidsnämnden av budgetberedningen får en utökad ram kommer de 
föreslagna åtgärderna att upphandlas under 2023.  

Kultur- och fritidsförvaltningen har också gett Lejonfastigheter AB i uppdrag 
att utreda möjligheter till en permanent servicebyggnad i anslutning till 
fotbollsplanerna.  
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Kultur- och fritidsnämnden föreslås godkänna förslag på utvecklingsåtgärder i 
Ryd Solhaga. 

__________ 

Beslutsunderlag: 
Tjänsteskrivelse – Utveckling av Ryd Solhaga, 2022-11-08 
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Bakgrund 
Socialdemokraterna i kultur- och fritidsnämnden inkom i oktober 2021 med ett 
nämndinitiativ om utveckling av Ryd Solhaga (2022-10-28, § 109). 
Bakgrunden till nämndinitiativet är att det idag, enligt initiativtagarna, saknas 
bra förutsättningar för föreningslivet som nyttjar fotbollsplanerna i Ryd 
Solhaga. Nämndinitiativet föreslår nytt klubbhus med omklädningsrum, 
upprutsning/renovering av fotbollsplanerna samt belysning på en av planerna. 
Kultur- och fritidsnämnden beslutade att uppdra till kultur- och 
fritidsdirektören att bereda ärendet och återkomma till kultur- och 
fritidnämnden med förslag till beslut.  

Nämndinitiativet besvarades i december 2021 (KOF 2021-12-16, § 127) med 
att Kultur- och fritidsdirektören fick i uppdrag att ta fram förslag på utveckling 
av fotbollsverksamheten i Ryd Solhaga.  

I augusti 2022 (KOF 2022-08-18, § 71) beslutade kultur- och fritidsnämnden 
att hos kommunstyrelsen begära en utökad investeringsram för år 2023 om 3 
000 000 kr samt utökad budgetram med 450 000 kr för år 2023 och framåt för 
kapitaltjänstkostnad samt drift och underhåll av Ryd Solhaga. Vidare begärde 
kultur- och fritidsnämnden utökad budgetram för år 2022 om 100 000 kr för 
drift och underhåll av Ryd Solhaga samt 100 000 kr för projekterings- och 
utredningskostnader. 

I augusti 2022 beslutade kommunstyrelsen att utöka kultur- och 
fritidsnämndens budgetram med 100 000 kr för drift och underhåll av Ryd 
Solhaga (2022-08-23, § 237). Kultur- och fritidsnämndens förslag till utökad 
investeringsram för 2023 samt utökad budgetram för 2023 och framåt för att 
finansiera tillkommande kapitaltjänst- och driftkostnader överlämnades till 
kommunstyrelsens budgetberedning att finansiera.  

Kultur- och fritidsförvaltningen har under hösten 2022 utrett möjligheterna för 
utveckling av Ryd Solhaga för att skapa bättre förutsättningar för föreningslivet 
att bedriva sin verksamhet i området. Kultur- och fritidsförvaltningen föreslår 
att två av fotbollsplanerna i Ryd Solhaga totalrenoveras med bland annat ny 
underbyggnad, ny dränering och nytt naturgräs. Vidare föreslås de två 
fotbollsplanerna förses med en ny belysning vilket både skapar möjligheter till 
utökat nyttjande men också en ökad trygghet i området. Under förutsättning att 
Kultur- och fritidsnämnden av budgetberedningen får en utökad ram kommer 
de föreslagna åtgärderna att upphandlas under 2023.  

Kultur- och fritidsförvaltningen har också gett Lejonfastigheter AB i uppdrag 
att utreda möjligheter till en permanent servicebyggnad i anslutning till 
fotbollsplanerna.  
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Kultur- och fritidsnämnden föreslås godkänna förslag på utvecklingsåtgärder i 
Ryd Solhaga. 

Ekonomiska konsekvenser 
För år 2022 har kultur- och fritidsnämnden fått en utökad budgetram om 
100 000 kronor för utökad drift och underhåll av Ryd Solhaga. Kultur- och 
fritidsnämnden har också fått en utökad ram för utredning- och projektering om 
100 000 kronor för 2022.  

De föreslagna utvecklingsåtgärderna med renoverade fotbollsplaner och ny 
belysning förutsätter att kultur- och fritidsnämnden av budgetberedningen 
beviljas den begärda utökade investeringsramen om 3 000 000 kr samt utökad 
ram om 450 000 kr per år för drift och kapitaltjänstkostnad.   

Kommunala mål 
Kultur- och fritidsnämndens mål för 2022 anger bland annat följande:  

Ett mångfasetterat kultur-, fritids- och idrottsliv  

Mötesplatser och anläggningar upplevs trygga och välkomnande  

Länk till kommunfullmäktiges övergripande mål 

Jämställdhet 
Jämställdhet handlar om att alla, oavsett kön, ska ha samma möjligheter och 
rättigheter att forma samhället och sina egna liv och förutsätter en jämn 
fördelning av makt och inflytande. Inom idrottsrörelsen ska alla ha rätt att vara 
med som utövare och kön ska inte utgöra någon begränsning.  

Jämställdhet ska genomsyra idrotten. Medborgare ska utifrån behov och 
intressen ha likvärdiga förutsättningar att utöva idrott och motion. 
Tillgänglighet, bemötande och kunskaper om pojkars och flickors olika 
förutsättningar beaktas alltid i befintliga anläggningar och i projektering och 
byggnation av nya anläggningar.  

Samråd 
Samråd har skett med kultur- och fritidsförvaltningens ekonomichef som inte 
har något att erinra. 

Information eller förhandling enligt lag (1976:580) om 
medbestämmande i arbetslivet 
Information eller förhandling enligt MBL är inte påkallad. 

 

https://www.linkoping.se/contentassets/d5d24b7b7d8c4d99957bb7b41507cbb4/kommunovergripande_mal_2020-2022.pdf?4a7c61
https://www.linkoping.se/contentassets/d5d24b7b7d8c4d99957bb7b41507cbb4/kommunovergripande_mal_2020-2022.pdf?4a7c61
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Kultur- och fritidsförvaltningen 
 
 
Karin Olanders 
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